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Vragen van het lid Verdonk
(Verdonk) aan de minister en de
staatssecretaris van Defensie over het
gebruik van gepantserde voertuigen
in Uruzgan. (Ingezonden 9 september
2009)

1
Is het gebruikelijk dat militairen in
Afghanistan/Uruzgan op patrouille
altijd vergezeld zijn van gepantserde
voertuigen van het type
Bushmaster?1

2
Zijn er op dit moment voor de
militairen in Afghanistan voldoende
gepantserde voertuigen van het type
Bushmaster ter beschikking als
bescherming tegen zgn.
bermbommen? Zo ja, hoeveel?

3
Wordt na het laatste incident met een
bermbom met dodelijke afloop
overwogen om patrouilles voortaan
altijd in veilige gepantserde
voertuigen te verrichten in plaats van
in kwetsbare voertuigen zoals de
open terreinwagens?

4
Indien ja, hoeveel voertuigen van het
type Bushmaster zijn er noodzakelijk
om voortaan op een dergelijke veilige
manier te kunnen opereren?

5
Hoeveel voertuigen van het type
Bushmaster zijn er op dit moment in
bestelling en wanneer kunnen de

troepen in Afghanistan daar over
beschikken?

6
Zijn er alternatieven voor dit voertuig
beschikbaar op de markt?

7
Worden er in Afghanistan soldaten
op patrouille gezonden zonder de
beschikking te hebben over
gepantserde Bushmaster voertuigen
terwijl dergelijke voertuigen wel
voorhanden zijn maar op de basis in
reserve worden gehouden?

8
Indien ja, waarom gebeurt dit?

9
Welke maatregelen denkt u te nemen
om de risico’s van bermbommen
voor militairen op patrouille verder te
verminderen? Wanneer moeten deze
maatregelen geëffectueerd zijn?

1 De Telegraaf, 8 september 2009.
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